
Møtereferat fra Venabygdsfjellet Vel 

Generalforsamling 

Lørdag 7. august 2010 kl. 16.00 på Venabu Fjellhotell 

 

Dagsorden: 

  1. Åpning. 

Leif Nordahl ønsket velkommen. Det var ingen kommentarer til møteinnkallingen. To 

fullmakter var kommet inn. 

 

  2. Valg av to medlemmer til å undertegne protokollen. 

Sigbjørn Johansen og Frøydis Broan ble valgt til å undertegne protokollen  

 

3. Årsberetning 2009/2010. 

Årsberetning 2009/2010 ble vedtatt. 

 

  4. Regnskap 2009. 

Regnskap 2009 ble vedtatt. Det kom forslag om å opprette en egen konto for bilgodtgjørelse 

på kr. 3.000,-.  Det ble enstemmig vedtatt. Budsjettet for 2011 må oppdateres med kr. 3.000.   

 

  5. Nye vedtekter. 

  Navn, formål og medlemskap er uendret. 

  De foreslåtte forandringer er for å få en lettere oversikt over vedtektene. 

Nye vedtekter ble vedtatt med små korrigeringer. 

 

Saker som gjelder årsmøte bør sendes ut til medlemmene før 1. juni. 

 

  6.  Vinterbrøyting av nye veier. 

Det ble en livlig diskusjon. Styret fikk fullmakt til å gjennomføre en spørreundersøkelse, som 

skal legges frem ved neste årsmøte i 2011.  

 

  7. Innkomne saker. 

Det var ingen innkomne saker. 

 

8. Valg. 

Da vi ikke har oppnevnt valgkomitè oppfordres medlemmene til å sende 

forslag på kandidater til styrets leder innen 24. juli då. På valg er: 

Sekretær Bjørn Lossius 

 Kasserer Eric Steira 

Styremedlem Pål Diesen 

Valgkomitè på 2 personer 



Revisor 

    

Harald Larsen ble valgt i styret. 

Kasserer Eric Steira tok gjenvalg 

Styremedlem Pål Diesen tok gjenvalg 

 

Leder av valgkomiteen Sigmund Johansen. 

 

 

     

  

 9. Avslutning. 

 

Etter møtet fortalte Line Tvete om sin fantastiske sykkeltur fra Venabu til India. 

 

Referent. Else M. Graff Bjørndalen 

 

 

 

 

Sign: Sigbjørn Johasen   Sign: Frøydis Broan 


